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                 Încheiat azi 31 ianuarie 2014,cu ocazia întrunirii Consiliului local al oraşului Teiuş  în  

şedinţă  ordinară,convocată prin Dispoziţia Primarului nr.35/24 ianuarie  2014,ora  13,00 la Casa 

de cultură a oraşului Teiuş(sala de sedinte)şedinţă publică. 

                 Din totalul de 15 consilieri la ora începerii şedinţei sunt prezenţi 15 consilieri 

Cristea,Gorban,Hălălai,Lazăr,Milles,Petruse,Popa,Rusu,Ungur,Mateica,Man,Giurgiu,Onita,Boca 

si Crisan. 

                 La şedinţă mai participă în calitate de invitaţi dna ec.Sarb,dl Varga,dl ing.Salcă,dl 

Colev,dl Aldea Alin din partea Primăriei oraşului Teiuş,dna Barna din partea Liceului Teoretic 

Teiuş,dnii Boancă,Barta şi Târtu reprezentanţi sate Beldiu,Căpud,Peţelca. 

                 Dna secretar prezintă procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local oraş 

Teiuş din data de 20 decembrie 2013,nefiind obiecţii dna secretar supune la vot procesul 

verbal,se votează cu 15 voturi pentru. 

                 Dna secretar prezintă procesul verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local oraş 

Teiuş din data de 10 ianuarie 2014,nefiind obiecţii dna secretar supune la vot procesul verbal,se 

votează cu 15 voturi pentru. 

                 Se propune preşedinte de şedinţă în ordine alfabetică dl consilier Crişan se supune la 

vot preşedintele de şedinţă se votează cu unanimitate,dl cons.Crişan fară drept de vot. 

                  Dl preşedinte de şedinţă dă cuvântul dlui primar pentru a prezenta ordinea de zi.   

                  Dl  primar prezintă ordinea de zi. 

              1.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări la beneficiarii de 

venit minim garantat pe anul 2014 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

              2.Proiect de hotărâre privind aprobarea fişei de evaluare a secretarului oraşului Teiuş pe 

anul 2013 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

             3.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei pentru divorţurile pe cale administrativă pe 

anul 2014 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

        4.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de oficiere a căsătoriilor în zile nelucrătoare în 

anul 2014   

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 



                 5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al 

Serviciului public local de evidenţă a persoanelor Teiuş 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 6.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului local oras 

Teius nr.12/2013 privind prelungirea valabilitatii Planului Urbanistic General al oraşului Teiuş    

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 7.Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului nr.918/2013 de delegare a 

serviciului public de salubrizare a orasului Teius si a localitatilor component,prin concesiune 

incheiat intre orasul Teius si SC Salprest Alba SRL 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 8.Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului local oras Teius 

nr.50/2012 privind aprobarea  tarifelor de inchiriere a autovehicolului microbus Volkswagen 

                 -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 9.Proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului local oras Teius 

nr.96/2013 privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pe anul 2014  

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 10.Proiect de hotarare privind aprobarea conventiei de cooperare incheiata intre orasul 

Teius prin Consiliul local si comuna Stremt orin Consiliul local pentru folosirea in comun a 

autoutilitarei de pompieri 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                11.Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii al 

aparatului de specialitate al primarului oraşului Teiuş 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 12.Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului local oraş 

Teiuş în Consiliul de administraţie la Liceul Teoretic Teiuş 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                  13.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar existent la 31 .12.2013 

în anul 2014 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 14.Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrarea Serviciului judeţean de 

ambulanţă a imobilului înscris în CF 5082,nr.cad 717/10 in suprafata de 137 mp 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 



                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 15.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al oraşului 

Teiuş pe anul 2014,a listei de investiţii şi a planului de achiziţii pe anul 2014 

                  -iniţiator-primar Hălălai Mirel Vasile 

                  a)raportul compartimentului de specialitate 

                  b)avizul comisiei de specialitate 

                 16.Informare privind aducerea la îndeplinire a Hotărârilor Consiliului local oraş Teiuş 

în trim.IV 2013 

                  -prezintă primar dr.ing.Hălălai Mirel Vasile 

                  17.Prezentarea Modului de soluţionare a petiţiilor în anul 2013. 

                  -prezintă primar dr.ing.Hălălai Mirel Vasile 

                  18.Prezentarea Raportului de evaluare a implementării Legii nr.54/2001 şi a Legii 

nr.52/2003 în anul 2013 

                   -prezintă primar dr.ing.Hălălai Mirel Vasile 

                   19.Prezentarea Raportului de activitate al asistenţilor personai ai persoanelor cu 

handicapgrav pe  anul 2013 

                    -prezinta secretar Bara  Maria              

                    20.Probleme curente  

                    21.Stabilirea datei sedinţei ordinare a Consiliului local oraş Teiuş pe luna februarie 

2014. 

                   Dl primar solicita completarea ordinei de zi cu Proiectul de hotarare privind 

aprobarea documentaţiei de rectificare a imobilului înscris în CF 71014 Teiuş,piaţa de alimente 

.De asemenea solicita retragerea de pe proiectul ordinii de zi a Proiectului de hotarare privind 

darea în administrarea Serviciului de ambulanţă a imobilului înscris în CF 5082. 

                   Dl primar supune la vot ordinea de zi cu modificarile solicitate se voteaza cu 

unanimitate. 

                   Dl primar-salută prezenţa reprezentaţilor satelor la şedinţa consiliului local,cu toate 

că toate şedinţele sunt publice şi se discută probleme care ne privesc pe toţi.  

                   Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Planului de acţiuni şi lucrări la beneficiarii de venit minim garantat pe anul 2014 

                  Dl ing.Salcă-şef şerviciu tehnic-prezintă raportul compartimentului de specialitate din 

cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind  aprobarea Planului de 

acţiuni şi lucrări la beneficiarii de venit minim garantat pe anul 2014 este majoritatea 

consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Planului de acţiuni şi lucrări la beneficiarii de venit minim garantat pe anul 2014,se votează cu 

15  voturi pentru Boca, Cristea,Crisan,Giurgiu, Gorban,Halalai,Lazar, Man, Mateica, Milles 

,Popa,Petruse,Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.2/2014. 

                  Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 



                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

fişei de evaluare a secretarului oraşului Teiuş pe anul 2013. 

                  Dna secretar-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea fişei de 

evaluare a secretarului oraşului Teiuş pe anul 2013 este majoritatea consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea fişei 

de evaluare a secretarului oraşului Teiuş pe anul 2013,se votează cu 15  voturi pentru Boca, 

Cristea,Crisan,Giurgiu, Gorban,Halalai,Lazar, Man, Mateica, Milles 

,Popa,Petruse,Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.3/2014. 

                  Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

taxei pentru divorţurile pe cale administrativă pe anul 2014. 

                  Dna secretar-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea taxei pentru 

divorţurile pe cale administrativă pe anul 2014 este majoritatea consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea taxei 

pentru divorţurile pe cale administrativă pe anul 2014 se votează cu 15  voturi pentru Boca, 

Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, Mateica, Milles 

,Popa,Petruse,Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.4/2014. 

                  Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

taxei de oficiere a căsătoriilor în zile nelucrătoare în anul 2014 . 

                  Dna secretar-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea taxei de 

oficiere a căsătoriilor în zile nelucrătoare în anul 2014  este majoritatea consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea taxei 

de oficiere a căsătoriilor în zile nelucrătoare în anul 2014  se votează cu 15  voturi pentru Boca, 



Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, Mateica, Milles 

,Popa,Petruse,Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.5/2014. 

                  Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului public local de evidenţă a persoanelor 

Teiuş. 

                  Dna secretar-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului public local de evidenţă a persoanelor 

Teiuş este majoritatea consilierilor în funcţie. 

  

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului public local de evidenţă a persoanelor 

Teiuş se votează cu 15  voturi pentru Boca, Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, 

Mateica, Milles ,Popa,Petruse , Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.6/2014. 

                  Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificarii Hotararii Consiliului local oras Teius nr.12/2013 privind prelungirea valabilitatii 

Planului Urbanistic General al oraşului Teiuş. 

                  Dl ing.Colev-arhitect şef-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul 

Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                   Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea modificarii 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.12/2013 privind prelungirea valabilitatii Planului 

Urbanistic General al oraşului Teiuş este majoritatea consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificarii Hotararii Consiliului local oras Teius nr.12/2013 privind prelungirea valabilitatii 

Planului Urbanistic General al oraşului Teiuş se votează cu 15  voturi pentru Boca, 

Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, Mateica, Milles ,Popa,Petruse , 

Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.7/2014. 

                  Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind prelungirea 

contractului nr.918/2013 de delegare a serviciului public de salubrizare a orasului Teius si a 

localitatilor component,prin concesiune incheiat intre orasul Teius si SC Salprest Alba SRL. 



                  Dl ing.Salcă-şef şerviciu tehnic-prezintă raportul compartimentului de specialitate din 

cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind prelungirea 

contractului nr.918/2013 de delegare a serviciului public de salubrizare a orasului Teius si a 

localitatilor component,prin concesiune incheiat intre orasul Teius si SC Salprest Alba SRL este 

majoritatea consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind prelungirea 

contractului nr.918/2013 de delegare a serviciului public de salubrizare a orasului Teius si a 

localitatilor component,prin concesiune incheiat intre orasul Teius si SC Salprest Alba SRL se 

votează cu 15  voturi pentru Boca, Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, 

Mateica, Milles ,Popa,Petruse , Rusu , Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.8/2014. 

                  Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind modificarea 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.50/2012 privind aprobarea  tarifelor de inchiriere a 

autovehicolului microbus Volkswagen. 

                  Dl ing.Salcă-şef şerviciu tehnic-prezintă raportul compartimentului de specialitate din 

cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna cons.ec.Cristea-în comisia economic s-a discutat un amendament şi anume 

contravaloarea abonamentului sa fie 32 lei  si sa se creasca veniturile din inchirieri,sa se angajeze 

sofer pentru a-l avea la dispozitie tot timpul,si astfel cu aceleasi cheltuieli am putea obtine 

venituri mai multe. 

                   Dl cons.ing.Boca-in marile orase transportul la elevi si pensionari este gratuit. 

                   Dl primar-in acest caz este vorba de transport public local,noi nu avem. 

                   Dl cons.Man-care este cuantumul cheltuielilor lunare la microbus? 

                   Dl ing.Salca-sef serviciu tehnic-aproximativ-3600 lei/luna. 

                  Dna cons.ec.Cristea-copii trebuie adusi la scoala,si din inchirieri sa recuperam 

diferenta de cheltuiala. 

                   Dl cons.ing.Onita-la elevi abonament 32 lei si diferenta sa o recuperam din 

abonamente la alte personae. 

                   Dna secretar-nu este legal sa stabilim tarif la abonament diferentiat. 

                   Dna cons.ec.Cristea-nu stiu de ce nu se poate stabili acest abonament pentru 

elevi,pentru ca nu se recupereaza cheltuiala,dar la lucrarile executate si supraevaluate nu i-a fost 

frica nimanui ? 

                   Dl cons.ing.Boca-avem cheltuiala cu microbusul cu combustibil,intretinere si salar 

sofer,iar cele auxiliare  rovineta,asigurare,inspectie tehnica  sa se plateasca de la alta activitate 

pentru a ne incadra in veniturile microbusului. 

                    Dl cons.ing.Lazar-am o propunere in perioada in care nu transporta elevi sa se 

inchirieze pentru a se obtine venituri suplimentare. 



                    Dna cons.ec.Cristea-propun contravaloare abonament transport elevi 32 lei-

temporar. 

                    Dl cons.ing.Milles-din sponsorizarile de la Zilele orasului sa se aloce o suma pentru 

transport elevi. 

                    Dl primar-nu poti sa suporti aceste cheltuieli din sponsorizari. 

                    Dl cons.Mateica-sa se instituie o taxa speciala pe drumurile locale si se pot obtine 

venituri suplimentare pentru acoperire  cheltuiala.Politia locala sa se ocupe de incasare,firmele 

care au masini si care doresc sa circule sa plateasca pentru masini o taxa. 

                     Dl ing.Salca-sef serviciu-tehnic-calculul abonamentului a fost facut in functie de 

cheltuiala anului 2013. 

                      Dl cons.Petruse-daca primim microbusul de la Inspectoratul Scolar atunci scapam 

de aceste probleme? 

                      Dl primar-da pentru ca acela va fi destinat strict transportului de elevi. 

                      Dl cons.Man-nu se poate face parteneriat pentru folosirea microbusului pentru 

transport elevi de catre doua localitati respectiv Teius si Stremt. 

                      Dl primar-nu se poate pentru ca nu are timpul fizic necesare pentru a executa 

cursele de transport elevi. 

                      Dl cons.Man-dar daca il transferam microbusul la scoala putem suporta cheltuiala? 

                      Dl cons.ing.Milles-sa suportam noi Consiliul local cheltuiala. 

                      Dl cons.ing.Boca-probabil in luna septembrie o sa avem microbusul scolar ,dar 

pana atunci chetuiala cu microbusul pe un an este de 32 mii lie,impartit la jumatate 16 mii lei,ne 

acoperim cheltuiala din veniturile incasate. 

                      Dl cons.Mateica-nu este vorba de contravaloarea abonamentului fie ca este 32 lei 

sau 60 lei cine plateste abonamentul pentru a fi eliberat? 

                       Dl primar-pnala acum totul era in regula,Primaria elibera abonamentele,scoala le 

deconta integral si nu era nici o problema dar de la aparitia OG 29/2013 scoala nu mai 

deconteaza decat 32 lei diferenta trebuie suportata de catre parinti. 

                  Dna cons.ec.Cristea-facem adresa la Inspectoratul scolar pentru a ne pune la 

dispozitie un microbus scolar temporar. 

                   Dl primar-nu este sansa sa obtinem microbusul. 

                  Dl cons.ing.Boca-problema este simpla din sponsorizarile de la Zilele orasului un 

procent de 5% sa fie alocat transportului elevilor.Noi ne-am asumat anumite responsabilitati in 

fata oamenilor. 

                  Dl primar-nu se poate . 

                  Dl cons.Crisan-sa facem adresa la Inspectoratul scolar pentru microbus. 

                  Dna cons.ec.Cristea-acum este o saptamana de vacanta si in acest interval sa facem 

adresa la Inspectoratul scolar  pentru lamurirea problemei si apoi ne intalnim in sedinta 

extraordinara. 

                  Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind modificarea 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.96/2013 privind stabilirea impozitelor si taxelor locale 

pe anul 2014. 

                  Dl ing.Salcă-şef şerviciu tehnic-prezintă raportul compartimentului de specialitate din 

cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 



                   Dna cons.ec.Cristea-in sedinta comisiei economice am discutat problema,dar 

considerăm că sunt foarte mulţi teiuşeni afectati şi atunci să rămână impozitele tot la nivelul 

anului trecut. 

                   Dl Aldea-casier piaţă-pentru o mai bună desfăşurare a activităţii la piaţa de 

agroalimentară am solicitat majorarea veniturilor ,care nu mi se pare atât de mare având în 

vedere că şi cheltuielile sunt foarte mari cu dotarea pieţei,autorizarea acesteia.Ultima majorare a 

taxelor la piaţă a fost în anul 2012. 

                    Dna cons.ec.Cristea-majorarea propusă este de 50%,rata inflaţiei nu a fost atât de 

mare. 

                   Dl Aldea-casier piaţă-în sezonul de primărvară,sezonul răsadurilor nu putem face 

diferenţă între cei de la mese şi cei de la tarabe. 

                    Dl cons.ing.Boca-mă bucur să vă cunosc dle Aldea,nu prea vă implicaţi în 

activitatea pieţii.A-ţi vorbit de faptul că încasările să acopere cheltuielile şi doar atât! Sunteţi 

departe de a vă acoperi cheltuielile.Str.Barbu Lăutau pe care se desfăşoară activitatea pieţei nu 

este reparată,aceasta ne pune o etichetă că nu dorim să o facem ,să oferim ceva comercianţilor. 

                    Dl primar-vrem să investim în dezvoltarea pieţei. 

                    Dl Aldea-casier piaţă-cei care inchiriază la mese să platească 60 lei şi cei care nu au 

mese,sunt la tarabe 36 lei. 

                    Dl cons.ing.Boca-de ce să fie încasaţi cu mai puţin cei care sunt la tarabe? 

                    Dl primar-sunt şi persoane care închiriază mesele şi acestea plătesc mai puţin. 

                    Dna cons.ec.Cristea-la baruri avem 4 lei/mp/zi. 

                    Dl primar-dar aceasta taxă este zilnică,la baruri. 

                    Dl cons.Mateica-taxa lunară sa rămână 20 lei . 

                    Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind modificarea Hotararii 

Consiliului local oras Teius nr.96/2013 privind stabilirea impozitelor si taxelor locale pe anul 

2014 este majoritatea consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind modificarea 

Hotararii Consiliului local oras Teius nr.96/2013 privind stabilirea impozitelor si taxelor locale 

pe anul 2014  cu mentiunea de modificare a art.21 lit.i si art.24 pct.1 se votează cu 15  voturi 

pentru Boca, Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, Mateica, Milles ,Popa,Petruse 

, Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.9/2014. 

                  Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

conventiei de cooperare incheiata intre orasul Teius prin Consiliul local si comuna Stremt prin 

Consiliul local pentru folosirea in comun a autoutilitarei de pompieri. 

                  Dl ing.Salcă-şef şerviciu tehnic-prezintă raportul compartimentului de specialitate din 

cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dna cons.ec.Cristea-cum a-ţi decontat cheltuielile de funcţionare în cazul în care 

autoutilitară de pompieri a acţionat în localitatea Stremţ?Vă rog să îmi prezentaţi o situaţie cu 

chetuielile de funcţionare ale autoutilitarei de pompieri suportate de comuna Stremţ.     

                    Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea conventiei 

de cooperare incheiata intre orasul Teius prin Consiliul local si comuna Stremt prin Consiliul 



local pentru folosirea in comun a autoutilitarei de pompieri este majoritatea consilierilor în 

funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

conventiei de cooperare incheiata intre orasul Teius prin Consiliul local si comuna Stremt prin 

Consiliul local pentru folosirea in comun a autoutilitarei de pompieri se votează cu 15  voturi 

pentru Boca, Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, Mateica, Milles ,Popa,Petruse 

, Rusu,Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.10/2014. 

                  Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi a statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului oraşului Teiuş. 

                  Dna secretar-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar-în conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,republicată,legea 

administraţiei publice locale,cvorumul  necesar adoptării hotărârii privind aprobarea 

organigramei şi a statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului oraşului Teiuş este 

majoritatea consilierilor în funcţie. 

                   Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi a statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului oraşului Teiuş se 

votează cu 15  voturi pentru Boca, Cristea,Crisan , Giurgiu,Gorban, Halalai,Lazar, Man, 

Mateica, Milles ,Popa,Petruse , Rusu, Oniţă,Ungur. 

                  Consiliul local oras  Teius adopta Hotărârea nr.11/2014. 

                  Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezintă expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului local oraş Teiuş în Consiliul de administraţie la Liceul Teoretic 

Teiuş. 

                  Dna secretar-prezintă raportul compartimentului de specialitate din cadrul Primăriei 

oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                   Dl cons.ing.Boca-propune pe dl consilier Petruse Adam. 

                   Dl cons.prof.Giurgiu-propune pe dna consilier Cristea Adriana. 

                   Dl cons.Mateica-propune pe dl consilier Man Horea. 

                  Dna secretar-in conformitate cu prevederile art.45 alin.5 din Legea nr.215/2001 votul 

cu privire la persoane este intotdeauna secret.Avem trei propuneri. 

                  Se procedeaza la votarea secreta a reprezentantilor Consiliului local oras Teius in 

Consiliul de administratie la Liceul Teoretic Teius.Se stabileste ca modalitate de vot trecerea in 

dreptul persoanei pe care doreste sa o desemneze a cuvantului „Da” .Se completeaza buletinele 

de vot cu persoanele propuse si se procedeaza la votarea secreta. 

                  Dna secretar –in conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,legea administratiei 

publice locale,republicata,cvorumul necesar adoptarii hotararii privind desemnarea 



reprezentantilor Consiliului local in Consiliul de administratie la Liceul Teoretic Teius este 

majoritatea consilierilor in functie. 

                 In urma numararii voturilor de care comisia de validare situatia se prezinta astfel:dl 

Petruse Adam,dl Man Horea şi dna Cristea Adriana Mariana-15 voturi pentru valabil ceea ce 

reprezinta votul majoritatii consilierilor in functie, au fost desemnati reprezentantii Consiliului 

local oras Teius in Consiliul de administratie la Liceul Teoretic Teius. 

                 Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotarare  privind desemnarea 

reprezentantilor Consiliului local in Consiliul de administratie la Liceul Teoretic Teius ,respectiv 

a dnilor Man Horea,Petruse Adam si Cristea Adriana Mariana se voteaza 15 voturi pentru Boca, 

Cristea,Crisan C,Giurgiu,Gorban , Halalai,Lazar,Man,Mateica, Milles,Onita, Petruse, Popa, 

Rusu, Ungur  

                 Consiliul local oras  Teius adopta Hotararea nr.12/2014. 

                 Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi. 

                 Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind utilizarea 

excedentului bugetar existent la 31 .12.2013 în anul 2014. 

                 Dna ec.Sârb-şef serviciu buget finanţe-prezintă raportul compartimentului de 

specialitate din cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar –in conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,legea administratiei 

publice locale,republicata,cvorumul necesar adoptarii hotararii privind utilizarea excedentului 

bugetar existent la 31 .12.2013 în anul 2014 este majoritatea consilierilor in functie. 

                  Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotarare  privind utilizarea 

excedentului bugetar existent la 31 .12.2013 în anul 2014 se voteaza 15 voturi pentru Boca, 

Cristea,Crisan C,Giurgiu,Gorban , Halalai,Lazar,Man,Mateica, Milles,Onita, Petruse, Popa, 

Rusu, Ungur  

                 Consiliul local oras  Teius adopta Hotararea nr.13/2014. 

                 Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi. 

                 Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea 

bugetului de venituri si cheltuieli al oraşului Teiuş pe anul 2014,a listei de investiţii şi a planului 

de achiziţii pe anul 2014. 

                  Dna ec.Sârb-şef serviciu buget finanţe-prezintă raportul compartimentului de 

specialitate din cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dna cons.ec.Cristea-preşedinta comisiei economice-prezintă avizul comisiei 

economice. 

                  Dl cons.ing.Boca-presedintele comisiei de protecţie socială prezinta avizul comisiei 

de protecţie socială.  

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna ec.Sârb-şef serviciu buget finanţe-am primit 300 mii lei de la Consiliul Judeţean 

pentru teren sintetic şcoala generală,canalizare şi asfaltare str.Ştefan cel mare. 

                  Dna cons.ec.Cristea-s-au prevăzut sume pentru reparaţii la Podul plutitor peste râul 

Mureş la Căpud? 

 

                  Dl primar-în primăvară se va repara podul,când timpul ne permite acest lucru.Anul 

trecut s-a reparat podina.      

                  Dl Boancă-reprezentant sat Beldiu-solicităm în satul Beldiu extinderea iluminatului 

public având în vedere că s-au mai construit case în zonă. 



                  Dl cons.Mateica-bugetul sa fie repartizat echilibrat pe sate ,atat la reparatii cat si la 

intretinere , aproximativ in mod egal avand in vedere ca satele au aproximativ acelasi numar de 

locuitori. 

                  Dl primar-anul trecut am cheltuit 80 mii lei la Capud pentru apa. 

                  Dl cons.Mateica-anul acesta se va aduce apa curenta la Petelca,cu sprijinul 

Consiliului Judetean ,a dlui Dumitrel la anul se va aduce si in Capud. 

                   Locuitor sat Capud-da ,dle primar ati cheltuit anul trecut 80 mii lei cu apa la Capud si 

noi nu avem apa. 

                   Dl primar-apa din Capud nu este contorizata ,este neplatita,se foloseste in mod haotic 

si dvs nu aveti apa si nici nu o sa aveti daca aceasta nu este utilizata rational cu sprijinul dvs ,noi 

anul trecut am rezolvat  atat cat s-a putut  problema apei,in vara anului 2013 cat a fost de seceta 

tot a-ti avut apa la Capud,dar daca apa se va plati atunci va fi alta situatia. 

                   Locuitor sat Capud-va rugam sa ne ajutati cu indicatoare pentru restictionarea 

circulatiei masinilor de mare tonaj,pentru ca se degradeaza soseaua.De asemenea –am mai dori 

daca se poate sa se monteze pe stalpi de curent ,cosuri de gunoi. 

                   Dl primar-aveti in sat serviciu de salubrizare  care colecteaza gunoiul. 

                   Dl Barta-delegat sat Capud-in primul rand a-si dori sa ma adresez dlui 

primar,rugandu-l sa ne ajute sa curatam zapada de la porti.Si anume sa trimita Politia locala sa le 

puna in vedere celor care nu isi curata zapada din dreptul proprietatii sa o faca sau sa fie 

amendati.Am fost si anul trecut si anul acesta la sedinta publica de dezbatere a bugetului local,si 

vreau sa va spun ca la sedinta au fost numai capudeni, noi suntem sensibili la aceste probleme 

care privesc localitatea si va rugam sa ne ajutati.Vreau sa transmit un mesaj al parintilor,daca nu 

se deconteaza abonamentul nu vin copiii la scoala.La scoala din Capud este o gradina si sa se 

gaseasca o cale legala pentru a fi lucrata aceasta gradina.In ceea ce priveste apa la Capud,vreau 

sa va spun parerea mea personala,sa fie consultati oamenii din sat daca doresec apa de la 

Sebes,sunt sigur ca toata lumea vrea apa de la Sebes,dar nu stiu cine o va plati.Sunt familii care  

nu au ce manca.Eu cred ca exista debit suficient pentru tot satul din cele doua bazine de sus din 

sat,ar fi o cantitate de 25 tone apa/zi,dar trebuie sa o administram cum trebuie,altfel nu o sa avem 

apa.Ajutati-ne sa captam apa din al doilea izvor ,daca se va face lucrarea pe cont propriu de catre 

localnicii din Capud sa stiti ca vor fi lupte de strada in Capud pentru apa. 

                   Dl viceprimar-daca se va aduce apa de la Sebes aceasta trebuie platita. 

                   Dl primar-nu-si asuma nimeni responsabilitatea ca apa de la Capud este potabila,cine 

doreste se racordeaza la conducta de apa de la Sebes cine nu ,nu va avea apa.Atat Capudul cat si 

Petelca vor fi ajutate anul acesta si vom face anul acesta ca si la Beldiu o intalnire a fiilor satului. 

                   Dna cons.ec.Cristea-din anul 2008 Capudul este numarul 1 la investitii. 

                   Dl Barta-delegat sat Capud-pe str.de la Camin trebuie pusa piatra.Funia de la Podul 

plutior trebuie inlocuita.Este astfel de cablu la Targoviste sau la Galati.Sa se insiste la Consiliul 

Judetean pentru asfaltarea drumului Capud- Mihalt.Sa ne spijiniti in amenajarea unui bazin de 

apa.Firmele de exploatare balast sa angajeze oameni din Capud.Avem nevoie de 120 ml de plasa 

de sirma pentru imprejmuire teren fotbal.Sa amenajati un loc de joaca pentru copii in Capud. 

                    Dl primar-cei de la firma Actor care reabiliteaza linia de cale ferata,mi-au solicitat 

sprijinul pentru a angaja muncitori necalificati din zona,dar nu s-a dus decat o singura persoana 

ceilalti au motivat ca sunt salariile prea mici. 

                     Dna cons.ec.Cristea-toate lucrarile solicitate de dvs in Capud sunt utile si 

necesare,dar va spun ca jumatate din bugetul orasului pe anul 2014 sunt cheltuieli cu 

salariile,15% investitii,35% sume pentru alte lucrari,impartit la nr.de locuitori ai orasului rezulta 

o suma de 400 lei/locuitor. 

                      Dl cons.Crisan-problemele ridicate sa fie notate si luate in calcul. 

 



                      Dl cons.Mateica-sa se realizeze lucrarea de captare a apei in al doilea bazin si sa se 

renunte la lucrarile mai mici. 

                      Dl primar-trebuie un bazin de polyester. 

                      Dl Barta-delegat sat Capud-este bun si din beton. 

                      Dl Tartu-delegat sat Petelca-in satul Petelca am solicita sprijinul dvs pentru 

inchiderea lateralelor la statia de autobus. 

                      Dl primar- a fost astfel gandita pentru a nu fi spart policarbonatul de pe laterale. 

                      Dl Tartu-delegat sat Petelca-avem o alta problema cea a terenurilor 

agricole,oamenii nu au solicitat reconstituirea dreptului de proprietate a terenurilor care nu erau 

arabile si aceste terenuri au fost date altor personae.Sunt investitori care vin la oamenii in varsta 

si le i-a terenurile cu promisiunea ca o sa faca acte pe terenuri,dar oare proprietarii nu pot sa-si 

faca acte? 

                       Dl primar-doresc sprijinul dvs pentru activitatea Fii satului pe care doresc sa o 

realizez in Capud si Petelca. 

                     Dl Boanca-delegat sat Capud-gasirea unei solutii pentru rezolvarea problemei 

abonamentelor copiilor care vin la scoala la Teius. Solicitam de asemenea sa  ne sprijiniti in 

amenajarea unui trotuar in satul Beldiu.Amenajarea unui parc de joaca pentru copii.Dotarea cu 

mese si banci a Caminului din satul Beldiu.Sa se aduca cateva masini de piatra in satul Beldiu.Sa 

ne sprijiniti de asemenea in plantarea unor tei la intrare in satul Beldiu si sa demolam constructia 

de pe pasune care este intr-o avansata stare de degradare.Am aflat ca sunt doua firme care doresc 

sa deschida balastiere pe raza satului Beldiu ,sa fie conditionati de a intretine drumurile,sa nu ne 

strice drumurile din sat. 

                    Dl primar-am prevazut achizitionarea a 10 mese si banci pentru caminele din Capud 

si Beldiu. 

                    Dna secretar –in conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,legea administratiei 

publice locale,republicata,cvorumul necesar adoptarii hotararii privind aprobarea bugetului de 

venituri si cheltuieli al oraşului Teiuş pe anul 2014,a listei de investiţii şi a planului de achiziţii 

pe anul 2014 este majoritatea consilierilor in functie. 

                     Dl presedinte de sedinta supune la vot bugetul pe capitole,subcapitole,titluri,articole 

si aliniate dupa cum urmeaza : 

                      -capitol 51.02 autoritati executieve se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 54.02 alte servicii publice generale se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 55.02-tranzactii privind datoria publica si imprumuturi se voteaza cu 

unanimitate. 

                      -capitol 61.02 aparare,ordine publica si siguranta nationala se voteaza cu 

unanimitate. 

                      -capitol 65.02 invatamant se voteaza cu unanimitate. 

                      -capitol 66.02 sanatate se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 67.02 cultura,arta si sport se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 68.02 asigurari si asistenta sociala se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 70.02-servicii si dezvoltare publica se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 74.02-protectia mediului se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 83.02-agricultura si silvicultura se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 84.02-transporturi se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 87.02-turism se voteaza cu unanimitate 

                      La bugetul finantat integral sau partial din venituri proprii 

                      -capitol 67.100306-casa de cultura se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 67.100501-cultura,recreere,religie se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 70.1004-servicii si dezvoltare publica se voteaza cu unanimitate 

                      -capitol 83.100330-agricultura se voteaza cu unanimitate 



                      -bugetul creditelor externe si interne oras Teius –capitolul canalizare si tratarea 

apelor reziduale 244,96 mii lei se voteaza cu unanimitate. 

                       Se supune la vot lista de investitii pe anul 2014 se voteaza cu unanimitate. 

                       Se supune la vot planul de achizitii pe anul 2014 se voteaza cu unanimitate. 

 

                      Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotarare privind aprobarea 

bugetului de venituri si cheltuieli al orasului Teius pe anul 2014 ,a listei de investitii si a planului 

de achizitii pe anul 2014 pe capitole,subcapitole,titluri,articole si aliniate se voteaza cu 15 voturi 

pentru Boca, Cristea,Crisan C,Giurgiu,Gorban , Halalai,Lazar,Man,Mateica, Milles,Onita, 

Petruse, Popa, Rusu, Ungur  

                 Consiliul local oras  Teius adopta Hotararea nr.14/2014. 

                 Dl primar prezinta expunerea de motive si proiectul de hotarare privind aprobarea 

documentaţiei de rectificare a imobilului înscris în CF 71014 Teiuş,piaţa de alimente. 

                  Dna ec.Sârb-şef serviciu buget finanţe-prezintă raportul compartimentului de 

specialitate din cadrul Primăriei oraşului Teiuş. 

                   Dl cons.ing.Lazar-preşedintele comisiei juridice-prezintă avizul comisiei juridice. 

                  Dna secretar –in conformitate cu prevederile Legii nr.215/2001,legea administratiei 

publice locale,republicata,cvorumul necesar adoptarii hotararii privind aprobarea documentaţiei 

de rectificare a imobilului înscris în CF 71014 Teiuş,piaţa de alimente este majoritatea 

consilierilor in functie. 

                  Dl presedinte de sedinta supune la vot Proiectul de hotarare privind aprobarea 

documentaţiei de rectificare a imobilului înscris în CF 71014 Teiuş,piaţa de alimente se voteaza 

cu 15 voturi pentru Boca, Cristea,Crisan C,Giurgiu,Gorban , Halalai,Lazar,Man,Mateica, 

Milles,Onita, Petruse, Popa, Rusu, Ungur  

                 Consiliul local oras  Teius adopta Hotararea nr.15/2014. 

                 Se trece la punctul 16 de pe ordinea de zi. 

                 Dl primar prezinta  Informare privind aducerea la îndeplinire a Hotărârilor Consiliului 

local oraş Teiuş în trim.IV 2013 

                  Se trece la punctul 17 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezinta Modului de soluţionare a petiţiilor în anul 2013. 

                   Se trece la punctul 18 de pe ordinea de zi. 

                  Dl primar prezinta Raportului de evaluare a implementării Legii nr.54/2001 şi a Legii 

nr.52/2003 în anul 2013 

                   Se trece la punctul 19 de pe ordinea de zi. 

                   Dna secretar prezinta Raportul de activitate al asistenţilor personai ai persoanelor cu 

handicap grav pe  anul 2013 

                   Se trece la punctul 20 de pe ordinea de zi.-probleme curente. 

                   Dl Dragoi Dumitru-am candidat la alegeri din partea Partidei Romilor si as dori sa 

reprezint Partida Romilor in Consiliul local. 

                    Dl primar-ne intereseaza problema romilor din Teius,dar calitatea de consilier local 

nu o puteti obtine numai in urma alegerilor locale.Sedintele consiliului local sunt publice si poate 

participa cine doreste. 

                     Dl cons.Petruse-aparatele din dotarea salii de sport pot fi folosite numai de anumite 

persoane? 

                    Dl primar-neavand personal de specialitate la sala de sport nu putem lasa la 

indemana oricui acele aparate,pentru ca se pot intampla si accidente.Cei cu atestat si sportivi pot 

folosi aparatele. 

                     Dl cons.Mateica-persoanele majore pot folosi aparatele de la sala de sport. 

                     Dl cons.Petruse-s-a ridicat problem extinderii retelei de iluminat in satul Beldiu,sa 

se extinda si in Teius in str.Avram Iancu,strada nou infiintata. 



                      Dl primar-la Beldiu este doar extindere ,dar in Teius este retea nou si trebuie 

proiect. 

                     Dl cons.Mateica-sa alocam bani pentru extindere retea iluminat public pe str.nou 

infiintata ,avand in vedere ca drumul ne-a fost donat . 

                      Dl cons.Popa-noi facem investita si apoi  este preluata de Electruca reteaua in 

totalitate. 

                     Dl cons.ing.Boca-sa aveti in vedere drumul expres Sebes Turda pentru a nu ramane 

satele Capud,Petelca si Beldiu izolate,cum s-a intamplat la Craciunelul de Jos. 

                      Dl ing.Colev-arhitect sef-am avizat documentatia drumului expres Sebes Turda cu 

conditia de a se asigura accesul la satele apartinatoare. 

                      Dl cons.Popa-drumul expres Sebes Turda prevede o supratraversare peste DC 19 

Teius-Capud. 

                      Dl comisar Petrut-comandant Politia orasului Teius-prezinta evaluarea activitatilor 

si rezultatelor obtinute de Politia orasului Teius in anul 2013. 

                       Dl Barta-delegat sat Capud-dle comisar in satul Capud sa patrulati mai des 

.Reprezentantii Politiei vin dar numai cand sunt solicitati la scandaluri,mai ales seara. 

                        Dl comisar Petrut-comandant Politia orasului Teius-in obiectiv avem prevazuta 

patrularea in satele apartinatoare orasului Teius dar in limita carburantului alocat.Apelurile de la 

112 trebuie sa le verificam si atunci consumam carburantul alocat actiunii de patrulare. 

                      Se trece la punctul 21 de pe ordinea de zi      . 

                      Se stabileste datei urmatoarei sedinţe ordinare a Consiliului local oraş Teiuş 28 

februarie 2014. 

                       Nemaifiind discutii dl presedinte de sedinta declara lucrarile sedintei inchise. 

                       Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar.  
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